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Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2022/23 

 
Referat 

 
Nr. 07/22 Dato 31.08.22 Kl.slett 18-1950 
Sted: Lærerrommet   
      

Tilstede: Paul Drangsland 
Camilla Winterbottom    
Ellina Willert 
Kari Tyvoll    

  Geir Øyen 
 
Forfall:  Bertil Nistad    
  Marie Borgen Hellerud 

Steinar Ellefmo 
Øystein Ask 
 

 
 

Saksnr. Saksbeskrivelse Ansvar 
28/22 Møteinnkalling og referat fra forrige møte 06/22 ble godkjent 

 
Paul 

29/22 Konstituering 
Styret, som er valgt av årsmøtet, konstituerte seg og fordelte de 
ulike roller slik: 
Paul Drangsland styreleder (valgt av årsmøtet) 
Øystein Ask nestleder 
Bertil Nistad Økonomiansvarlig 
Elina Willert Informasjonsansvarlig 
Kari Tyvoll julemarkedsansvarlig (vara styremedlem) 
Marie Borgen Hellerud (styremedlem) 
Steinar Ellefmo (vara styremedlem) 
Camilla Winterbottom (styremedlem) 

 

30/22 Informasjon 
Generelt 
 
SFF 
Det er avholdt styremøte i SFF hvor Camilla deltar. Følgende saker 
har blant annet vært behandlet: 
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 Daglig leder/pedagogisk leder samling avholdes 
 Utarbeidet egen podkast som anbefales 
 Det sendes ut en handlingsplan for 22/23 
 Friskoler er endret til Privatskoler med statsstøtte av 

Departementet 
 Alle foreldre/foresatte er medlemmer i SFF og 

kontingenten til dette er dekket av skolepengene betales 
 
Økonomi  
Foreningen har ca kr 50.000,- etter at årets støtte til 
klassekassene er overført. Dette ansees som tilstrekkelig fram til 
julemarkedsinntektene kommer inn. 
 
Info 
Hjemmeside oppdateres med nye styremedlemmer og roller. 
Viktig å få inn julemarkedskontaktene på hjemmesidene. 
Det sendes ut «Nytt fra AU» 4 ganger hvert skoleår. Paul lager 
tekst og Elina sørger for distribusjon. 
 
Nytt fra skolen (rektor) 

 Kantinebygget/Fritidshjemmet 
Dette er endelig ferdig med et strålende resultat. Kostnad 
ca 21 mill kr. 

 50 års jubileum 
Det inviteres til en festforestilling i Olavshallen 05.10.22 kl 
1900-2030. 2 gratisbilletter for hver familie, ca 500 
billetter kan selges for kr 200,- 
Jubileumsboka ferdigstilles og lansere på forestillingen 

 Satsningsområde «Nærvær» 
Dette blir satsningsområdet i 22/23 med fokus på 
tilstedeværelse, frisk nok og lagarbeid 

 Det er bestilt kameraovervåkning av skolegården på 
kveldstid for å unngå uønsket aktivitet 

 Dekomp 
Steinerskolene i Trondheim går sammen om å tilby lærerne 
desentralisert kompetanseutvikling. Dette er finansiert av 
UDIR og skal gi en økning av reell kompetanse til den 
enkelte. Formal kompetanse påvirkes ikke.. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Paul 
 
 
 
 
Camilla/Sissel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

04/22 Klassekontakter etc  
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Det utarbeides en egen mappe for hvert klassetrinn (årskull) som 
inneholder fast e-post adresse for trinnet, link/fullmakter til 
klassekasse, klassekontakter og julemarkedskontakter. 
Denne skal være ferdig i løpet av dette skoleåret (juni 22) 
16.02.22 
Ansvarlig var ikke tilstede så status er ukjent 
16.03.22 
Avklares med Marius og opplegg legges fra på neste AU-møte 
20.04.22 
Avklares med Marius og opplegg legges fra på siste AU-møte 
15.06.22 
Elina avklarer dette med Marius før skoleferien slik at alt er på 
plass til skolestart 22.08.22. 
Det vurderes videre om hvert årskull kan ha en app for foreldrene 
for kontakt med skolen, slik som Meldeboka, Spond etc 
 
Det opprettes egen e-post adresse for hver årskull som følger 
klassen helt til 10.klasse. Det sørges for at opprettes link mellom 
denne og de ansvarliges private e.post adresser. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elina/Marius 

24/22 Info 
Informasjonsfolder om Foreldreforeningen, AU, klassekontakter 
etc utarbeides slik at dette kan deles ut på foreldremøtene til 
høsten. Forslag utarbeides av Paul og sendes AU for kontroll i 
løpet av sommeren 
Det er ikke utarbeidet en folder foreløpig, og inntil det evt er gjort 
kan veileder til vedtektene benyttes som informasjon til nye 
foreldre. 
En fra AU deltar på alle foreldremøter fra 1.- 6.klasse nå i høst for 
å informere foreldrene om Foreldreforeningen, organisering, 
roller og ansvar. Det påsees at det velges klassekontakter (2 stk), 
2 julemarkedskontakter og kasserer. 
Paul tar 1., 2.,4. klasse (01.09, 19.09 og 21.09) 
Elina tar 3. og 5.klasse (20.09 og 22.09) 
Camilla tar 6.klasse (29.09) 
 

 
 
 
 
Paul 

26/22 Årshjulet 
Camilla har utarbeidet et forslag til årshjul som sendes til AU slik 
at det kan suppleres før neste møte 28.09. 
 

 
Camilla 

31/22 Kommunikasjon  
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Skolen ønsker å innføre nye og like rutiner for kommunikasjon 
mellom skole-hjem  innføres i alle klasser: 

1. Alle henvendelser fra foresatte sendes på epost til begge 
klasselærerne.  

2. Vi kommuniserer med foresatte i tidsrommet 07.00-17.00 
3. Hvis det oppstår noe akutt, må foresatte ringe skolekontoret 

(på vgs: avdelingsleder), som gir videre beskjed 
4. Ukebrev til foresatte sendes innen fredag ettermiddag kl. 

17.00.   

AU er positive til denne rutinen som har vært praktisert i en del 
klasser til nå  
 

32/22 Kantinebygget 
Skolen skriver: 
Vi ønsker å informere om at vi innfører nye rutiner knyttet til utleie. 
Vi er opptatt av å ta godt vare på byggene og ønsker å derfor 
tydelige avtaler med eventuelle leietagere. Vi innfører også nye 
leiepriser fra høsten 22 (se nedenfor).   
 
Leiepriser  
Eksterne leietagere (alle unntatt ansatte og foresatte):  
Enkeldag dag: 5000 kr. Helg: 10 000 kr. Tilvalg rom: 2000 kr.  
 
Interne leietagere (ansatte og foresatte):  
Enkeldag: 2000 kr. Helg: 4000 kr. Tilvalg rom: 1000 kr. 
Barnebursdag/klassefest: 1000 kr.  
Vi kan ellers informere om at det fortsatt vil være gratis å låne 
Tunga gård til barnebursdager.   
 
AU er positiv til dette og foreslår at det innarbeides en klausul om 
fritak for leie ved spesielle behov 
 

 

33/22 Storforeldremøte 
Det må arbeides med å finne gode emner for neste 
storforeldremøte som avholdes 08.02.23. Emner bør være klart på 
neste møte. Det ble drøftet om evt emner knyttet til skolens 
spesielle satsningsområde dette årer. Lagarbeid,nærvær…. 

 

   
   

 


